
Rondvraag RGW 23/10/2017. 
  
Het Europese Parlement wil korte metten maken met de onkruidverdelger glyfosaat, 
in Nederland beter bekend onder de merknaam Roundup.  
Het product moet voor huishoudelijk gebruik meteen van de markt en voor gebruik in 
de landbouw tegen eind 2020. 
Een en ander blijkt uit een artikel in het AD van 19 oktober 2017 (zie bijgaande link). 
  
Kan het college aangeven wat dit besluit betekent voor de provincie zelf en zo 
mogelijk ook in de relatie met Utrechtse gemeenten/landbouworganisaties. 
En vwb dat laatste de vraag of vooruitlopende op 2020 pro-actief al afspraken 
gemaakt kunnen worden om Roundup niet langer te gebruiken. 
  
Met dank en vriendelijke groet, 
  
namens de fractie van de PvdA 
Kees de Kruijf 

 


